
 

 

 

JAARVERSLAG HKD 2024                                                11 maart 2025 
 

Afgelopen jaar is het bestuur en een viertal actieve leden van onze vereniging 
twee keer samengekomen om lopende zaken te bespreken. Dit gebeurde op 26 
maart en 26 november. Omdat iedereen zijn taken kent, is vaker fysiek overleg 
niet nodig geweest en werden eventuele urgente zaken via de mail besproken. 
Op 24 mei is Martijn Loeffen, na een jaar meelopen, tijdens de algemene leden-
vergadering (ALV) officieel benoemd tot secretaris van onze vereniging. Direct 
daarna is hij ook als zodanig ingeschreven bij de Kamer van Koophandel (KvK), 
waarna dus alle bestuursfuncties van onze vereniging weer zijn bezet. 
 
Tijdens diezelfde algemene ledenvergadering heeft Brigitte Willemsen de HKD-
erespeld in ontvangst mogen nemen. Zij ontving de erespeld omdat ze in 2012 
het initiatief nam voor de oprichting van een sectie Driel bij de historische vere-
niging Marithaime in Elst. In het jaar 2014 verzelfstandigde deze sectie tot de 
vereniging Historische Kring 
Driel, waar Brigit tot 2018 be-
stuurslid was en daarna tot 
2024 als actief lid betrokken 
bleef. Op deze plek willen we 
haar nogmaals feliciteren met 
de HKD-erespeld en we hopen 
dat ze hem met veel trots zal 
dragen! 
Na de algemene ledenvergade-           Brigitte Willemsen met erespeld en oorkonde. 

ring verzorgde Ruud Schotman 

een lezing over steenfabrieken, waarbij hij onder meer vertelde over de steen-

fabricage van vroeger en nu. Deze lezing werd ondersteund door veel historisch 

foto- en filmmateriaal. Het was bijzonder dat tijdens deze avond ook een aantal 

mensen aanwezig was die nog ‘op d’n oven’ hadden gewerkt. De lezing was ex-

clusief voor leden van de Historische Kring Driel, van wie er zo’n 40 aanwezig 

waren. Na de komende jaarvergadering zal ikzelf een voordracht geven over 

twee Joodse kinderen die tijdens de oorlog in Driel zaten ondergedoken bij het 

echtpaar Jan en Hanneke Van Binsbergen. 



 

 

 
Sfeerbeeld van de lezing over steenfabrieken in de omgeving van Driel door Ruud Schotman. 

 
Afgelopen jaar hebben zich 6 nieuwe leden bij onze vereniging aangemeld en 
zijn 4 leden afgevallen door opzegging of overlijden. Het totaal aantal leden 
bedraagt nu dus 124. Van deze leden zijn er zo’n 10 actief. Zo lang ons aantal 
leden blijft groeien, ziet het bestuur geen noodzaak om extra ledenwervende 
activiteiten te organiseren. Voorgaande jaren waren wij als Historische Kring 
Driel aanwezig bij op de markt van het Kersenfeest en de kerstmarkt van de 
kerk of van Vosfruit. Maar vorig jaar kregen wij vanwege vakanties en andere 
verplichtingen de bezetting van de kraam niet rond, waardoor we ons helaas 
moesten afmelden. Hopelijk lukt het dit jaar wel weer. 
 
Normaliter bezoeken we tijdens de jaarlijkse excursie van onze vereniging een 
bezienswaardigheid buiten het dorp. Maar vorig jaar besloten we vanwege ons 
10-jarig bestaan om in Driel te blijven. Op zaterdag 24 augustus maakten we 
met zo’n 50 deelnemers een historische wandeling door ons dorp, waarbij we 
op verschillende plaatsen stil stonden bij het Drielse verleden. Vooraf hadden 
we een maximum van 50 deelnemers vastgesteld. Dit aantal deelnemers werd 
al binnen twee aanmelddagen bereikt. Uiteindelijk hebben we helaas 11 perso-
nen moeten teleurstellen. We hebben nog gekeken of we de rondleiding nog 
een keer konden organiseren, maar dat bleek agenda technisch niet mogelijk. 
Via deze weg willen wij de sprekers van die dag nogmaals bedanken, te weten: 
Theo Vos, Thea van Rijsewijk, Frank Meijer, Martijn Loeffen, dominee Ella Kam-
per en ‘ik’, zei de gek. Waar we dit jaar naartoe gaan is nog niet bekend, maar 
daar zullen we u zo snel mogelijk over informeren. 
 

 
 



 
Op onze website hebben we tegenwoordig twee webformulieren staan. Een is 
bedoeld om vragen te stellen en de andere om je aan te kunnen melden als lid. 
De afgelopen maanden zijn van beide formulieren ook gebruik gemaakt door 
diverse vragenstellers en door inmiddels nieuwe leden. Onze Facebookpagina 
‘Oud Driel’ blijft ook populair en telt op dit moment meer dan 1600 ‘volgers’. 
 
Afgelopen jaar stond op de 
omslag van Driels Oud Neijs 
een afbeelding van de stuw 
bij Driel. Op de deze foto, die 
rond 1975 is genomen, staan 
naast de twee openstaande 
vizierbogen ook een schip dat 
over de rivier voer. Dit jaar 
staat een foto uit 1925 van 
arbeiders van de steenfabriek 
Korevaar op de omslag.                  Groepsfoto werknemers van steenfabriek Korevaar. 
 
Het zogenoemde ‘voorzittersoverleg’ tussen de vier historische verenigingen in 
de gemeente Overbetuwe heeft afgelopen jaar twee keer plaatsgevonden. Eén 
keer in Herveld en één maal in Elst. Dit overleg heeft als doel elkaar te informe-
ren over activiteiten en het eventueel samenwerken bij projecten. Ook trekken 
we gezamenlijk op in het contact naar de gemeente, zodat we meer bereiken. 
Zo is op ons initiatief gemeente Overbetuwe gestart met het inventariseren van 
haar gemeentelijk erfgoed. Dit in de breedste zin van het woord, dus van Rijks-
monumenten tot historische landschappen en van archeologisch vindplaatsen 
tot immaterieel erfgoed. Vanwege de nieuwe Omgevingswet is de gemeente 
namelijk verplicht om over zo’n inventarisatie te beschikken. Iets waar wij als 
historische verenigingen de gemeente op hebben gewezen. 
 
Namens het bestuur, 
Freddie Coenders  


